

Mötesprotokoll: UV-rugbykommittén 2015-06-07 (möte 15-5)

Informationskopia:

SSDF:s styrelse

SSDF:s övriga kommittéordföranden

Närvarande:

Kommittéordförande

Grenledare, bredd

Grenledare, dam

Grenledare, serie

Grenledare, ungdom

Fredrik Åström

Ingvar Josefsson

Elin Assarsson (del av tid)

Jonas Groundstroem

Erika Lindström

Ej närvarande:

Grenledare, domare

Ekonomi

SSDF kontaktperson UVR

Rafael Tito de Morais

Anita Bergström

Christian Johannesson

Plats: Telemöte

Datum & Tid: 2015-06-07, 21:00 – 22:30

§1 Mötets öppnande

Mötesordförande förklarade möte nr 15-4 öppnat och hälsade alla välkomna.

§2 Val av mötesordförande, mötessekreterare samt protokolljusterare

Till mötesordförande tillika sekreterare valdes Fredrik Åström. Till protokolljusterare valdes Elin Assarsson och Erika Lindström.

Löpande verksamhet

§3 SM

Jonas rapporterade om SM i Eskilstuna. Anita Bergström har som sammanställt sina arrangörserfarenheter vilka ska inarbetas i foldern kring hur att arrangera SM.

§4 Damserien 2015-2016

Elin har via e-post informerat kring det tänkta upplägget för damserien 2015-2016. I stora drag föreslås samma upplägg som denna säsong men följande föreslagna förändringar;

a. tydligare dispensregler för deltagande vid SM

b. önskemål om att damlandslagets förbundskaptener bör delta vid serieomgångarna

Kostnaden för lägren begränsar antalet juniorer. Fredrik uppmanade till att bli mer aktiv med sökande av medel från Idrottslyftet.

§5 ONCJ 2015 i Sverige

Erika informerade om planeringsläget. Simhallen i Osby bokad. Boende bokad i en scoutstuga. 7 mixlag och 4 damlag anmälda varav ett Turkiskt klubblag. Svårt att rymma alla matcherna på en helg. Erika jobbar vidare med detta. Erika behöver stöd med hemsida

Beslut: Ingvar stödjer Erika med en hemsida på www.ssdf.se.



___/___/___

§6 Planeringskalendern 2015-2016

Beslut: Erika börjar arbetet med Planeringskalendern 2015-2016.

Beslut: Planera in helger för framtagande av utbildningsmaterial.

§7 Kansli

Fredrik informerade om förändringar på kansliet. Peter Kempfi anställd fr.o.m. 1 september för att främst arbeta med utbildningsfrågor.

§8 SSDF kontaktperson UVR

Fredrik informerade om att ordförande Christian Johannesson tills vidare är kommitténs kontaktperson i förbundsstyrelsen. Ingvar framförde att förbundsstyrelsen saknar inbjudan till våra kommittémöten.

Fredrik åtgärdar detta till framtida möten.

Löpande verksamhet

§9 Folder kring Hur att arrangera SM

Fredrik presenterade det framtagna utkastet till folder kring hur att arrangera SM. Kommittén tycker i stort att det ser bra ut, men också behöver sammanfattas i ett mindre omfattande introduktionsdokument. Fredrik slutför arbetet under hösten.

§10 VM

Fredrik informerade om VM-gruppens arbetsläge. I stort följer planeringen plan men några frågor tar både tid och energi. Bland annat har det varit stora problem att föra över anmälningsavgiften till arrangörerna.

§11 Nytt seriesystem

Jonas presenterade det framtagna serieförslaget. De bärande tankarna är att skapa ett fungerande seriesystem för lag på alla nivåer och samtidigt skapa ett lockande SM-slutspel. Som en del i detta föreslås också ett stringentare dispensystem där spelare inte tillåts representera olika klubbar i olika divisioner. En utmaning att skapa ett seriesystem som inte skrämmer bort svagare lag för att motståndet blir för svårt. Ett bra läge nu efter VM att genomföra denna förändring och förekomsten av Europaligan minskar behovet av en stark nationell högstaserie. Sommarlägret kan vara ett bra tillfälle att förankra och diskutera underlaget.

Jonas och Raffe förfinar förslaget så att detta inom två veckor kan presenteras på www.ssdff.se med länk till Facebook och SSSDF UV-rugbynyheter där diskussionen med föreningarna tar plats.

Jonas och Raffe tar fram en tidsplan för införandet och förankrar detta hos kommittén.

§12 Utbildningsmaterial

Ingvar framförde att han har svårt att komma vidare utan en klar bild av vad vi vill åstadkomma.

Ingvar skriver en ansökan till idrottslyftet omfattande en enkel projektplan. Syftet är att erhålla medel för att komma igång med att definiera behovet, utveckla projektplanen och skapa en projektbeskrivning som kan locka deltagare till det fortsatta arbetet.

§13 Framtagande av fotobank

Ingvar informera kring att en fotograf kommer att vara med vid vänskapsmatcherna i Lund den 13-14 juni. Erika informerade om att en fotograf sannolikt kommer komma till sommarlägret för att under två dagar fotografera enligt ett manuskript som är under framtagande. Ingvar informerade om att en diskussion förevarit med förbundsordförande om behovet av standardiserade avtal rörande rättigheter.

Ingvar och Erika säkerställer i skrift att vi har en tydlig överenskommelse med de aktuella fotograferna kring vilka rättigheter SSDF har till bilderna.

§14 Föregående protokoll

Protokoll 2015-4 är fastställt, insänt och publicerat på hemsidan.

Protokoll 2015-3 ännu inte sänt för fastställande.

Jonas färdigställer protokoll 2015-3.

§15 Nästa möte

Söndagen den 12 juli klockan 2100-2230 (telefonmöte)

Erika lägger i månadsskiftet augusti/september in ett fysiskt kommittémöte i planeringskalendern.

§16 Mötets avslutande

Möte nr 15-4 avslutades och Fredrik tackade deltagarna för ett väl genomfört möte.

Fastställs



Fredrik Åström

Justeras



Elin Assarsson



Erika Lindström

